
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet de heer Van Veldhuizen ( burgemeester van 
Enschede) van harte welkom. Ook een welkom voor dhr. Hagenaars van defensie, als 
opvolger van dhr. Leuvering. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers: 

Meldt dat de Red Suit van de brandweer de Jan van der Heydenprijs gewonnen heeft. 
Daarvoor is er straks een traktatie voor een ieder. 

Met de drones is twee jaar geleden al gestart. Samen met partners is een beleidslijn 
ontwikkeld. Vanaf 7 oktober is het toegestaan met drones te vliegen bij incidenten. 
Afspraak is tot de zomer 2016 zoveel mogelijk te vliegen en dan te evalueren. 
Vanmiddag verschijnt hierover een persbericht. 

Het landelijk congres brandweer vindt volgend jaar op 6 en 7 oktober plaats in 
Twente. De tweede dag is op TSC met als thema innovatie. 

De brandpreventieweken zijn op 1 okt. gestart.  

Dhr. de Haan: 

Meldt dat er een projectteam geformeerd is om de crisisnoodopvang mbt 
vluchtelingen te coördineren.  

Dhr. Hofland: 

Meldt dat hij namens het DB VRT de vertegenwoordiger is bij de provincie inzake het 
aanhangig gemaakte geschil. 9 nov. a.s. vind de hoorzitting plaats. 

 

    

C Besluitenlijst 29 juni 2015  

  Dhr. Schouten geeft aan dat er in het verslag bij agendapunt 3 een fout zit: hij heeft 
aangegeven dat er geen relatie is tussen genieten en betalen. Het verslag wordt, 

onder aanpassing van de opmerking van dhr. Schouten, vastgesteld. 

 

    

D Ingekomen stukken  

  Conform voorstel besloten.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 

Besluitenlijst Algemeen Bestuur                       C01a                                            

                                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                                                                                                           

DATUM  12 oktober 2015 TIJDSTIP 9.00 uur tot 10.30 uur 

VOORZITTER  S.W.J.G. Schelberg LOCATIE Meldkamer Hengelo 

SECRETARIS  H. Meuleman 

 

  

 
AANWEZIG S. Schelberg,  R. Welten, R. Cazemier, G.J. Kok, A. Raven, E. Nauta, M. Sijbom, Th. Schouten, A. 

Hofland, M. Stegers, C. Visser, H. Robben, O. van Veldhuizen 

H. Meuleman, S. Wevers, R. Poot,, G. de Haan, J. Knol en J.aan de Stegge 

Overige aanwezigen: P. Miltenburg, J. Schram, S. Kuks, P. Hagenaars, M. Koenders, J. Arentsen, J. Slot 

 

AFWEZIG   J. Hermans, T. van Rijmenam 

 J. Lucas 
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 1 Overview crisisorganisatie 2014 

Geen opmerkingen. Conform voorstel besloten. 

 

 2 Geactualiseerd rampbestrijdingsplan kerncentrale Emsland 

Geen opmerkingen. Conform voorstel besloten. 

 

 3 Investering infrastructuur Twente Safety Campus 

Geen opmerkingen. Conform voorstel besloten. 

 

 4 Wet markt en overheid 

Dhr. Cazemier geeft aan dat het een mooi moment is als de Wet 
Vennootschapsbelasting komt, om met een notitie te komen wat we publiek doen en 
wat privaat. Dhr. Hofland geeft aan dat we met elkaar het proces gestart zijn om te 
kijken waar we met publiek/private samenwerking naar toe gaan. Dit komt ook aan de 
orde op de komende bestuurstweedaagse. Een notitie is mogelijk, maar 
besluitvorming is waarschijnlijk nog niet mogelijk. Dhr. Cazemier geeft aan dit jammer 
te vinden, want we hebben het er al vaker over gehad. Naarmate de tijd verstrijkt, 
nemen de risico’s toe. Hij acht dit dus wel van belang. 

Conform voorstel besloten. 

 

 5 Bestuursrapportage 

Dhr. Cazemier geeft aan blij met de prognose te zijn. Hij gaat ervan uit dat het 
rekeningresultaat wordt uitgekeerd aan de gemeenten en dat het niet gebruikt wordt 
om de bezuinigingen voor de komende jaren te dekken. Dhr. Hofland geeft aan dat 
als de reserve conform afspraak gevuld is, het rekeningresultaat aan de gemeenten 
wordt uitgekeerd. De voorzitter geeft aan dat we ons houden aan in het verleden 
gemaakte afspraken. 

Conform voorstel besloten.  

 

 6 Uitwerking gebruik Cebeonverdeelmodel 

Dhr. Cazemier vraagt waarom er niet gekozen is voor de meicirculaire. Nacalculaties 
kunnen nl. leiden tot behoorlijke verrekeningen. Als de nacalculatie niet wordt 
meegenomen, dan kunnen er vervelende zaken ontstaan. Mevr. Raven geeft aan het 
voorgestelde wel een logisch verhaal te vinden. Dhr. Stegers geeft aan dat de 
nadelen benoemd zijn. Dhr. Hofland geeft aan dat het lopende geschil bij de provincie 
geen schorsende werking heeft. In april moeten we al aan de gemeenten de 
begrotingsstukken aanleveren, zodat deze op 1 september bij de provincie binnen 
zijn. Ook de ambtelijke adviesgroep is akkoord met voorliggend voorstel. Ten aanzien 
van evt. nacalculaties merkt dhr. Hofland op dat het hier niet om een statisch 
document gaat. Als er wijzigingen in het gemeentefonds plaatsvinden die tot 
behoorlijke verschillen leiden, dan is het mogelijk hierop terug te komen. Per saldo 
kan wel gesteld worden dat de vertragende werking eea met elkaar compenseert. 

Conform voorstel besloten. 

 

 7 Verordening elektronische kennisgeving 

Geen opmerkingen. Conform voorstel besloten. 

 

 8 Wijzigen GR VRT 

Mevr. Nauta vraagt of het klopt dat het nu alleen om formeel technische 
aanpassingen gaat. De voorzitter geeft aan dat dit inderdaad klopt. Mevr. Raven geeft 
aan dat ze ervan uitgaat dat het DB beslist over de benoeming/schorsing van  de 
secretaris vóór de benoeming. In de stukken lijkt het net of het achteraf is. Dhr. 
Welten merkt op dat het voor hem niet duidelijk is wat de consequenties voor het DB 
zijn. Samenstelling DB staat nu op gespannen voet met de wet. Dhr. Schouten sluit 
zich bij deze opmerking aan. De voorzitter geeft aan dat de stemverhouding misgaat 
bij besluitvorming over de begroting en jaarrekening. 2015 is een overgangsjaar. 
Daarna moeten we aanpassen. Het DB komt hierop terug. Dhr. Welten geeft aan 
graag vóór 1 januari a.s. een besluit te hebben. De voorzitter geeft aan dat mocht het 
noodzakelijk zijn, dat het DB hiervoor dan bij het AB komt. Ook in (een deel van) de 
rest van het land is dit een probleem. Dhr. Welten doet een oproep dit niet af te laten 
hangen van de rest van het land. 
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Conform voorstel besloten. 

 9 Wijzigen delegatieregeling  

Geen opmerkingen. Conform voorstel besloten. 

 

 10 Noodopvang vluchtelingen 

De voorzitter geeft aan dat In het DB onlangs is besloten de coördinatie op Twents 
niveau te doen. Dat vraagt nogal wat van onze medewerkers. Dhr. De Haan geeft aan 
dat de ervaring tot nu toe is dat alle gemeenten personeel inzetten, en ook locaties 
voor de crisisnoodopvang toezeggen. Dit vergt inderdaad de nodige capaciteit. De 
vraag is wel hoe nu verder. Dhr. Schouten geeft aan de inzet van de VRT en 
gemeenten te waarderen. Vraag is wel of deze wijze van opvang humaan en efficiënt 
is. Zou het niet beter zijn grotere groepen per regio te plaatsen en dit gezamenlijk te 
organiseren en betalen? Dhr. Cazemier ondersteunt deze opmerking. Binnenkort gaat 
er een tweede inventarisatieronde naar de gemeenten. Mevr. Raven vraagt wie waar 
verantwoordelijk voor is. In haar gemeente waren hier de nodige vragen over. 
Oplossing is volgens haar niet grotere centra. Dhr. Visser geeft aan blij te zijn met de 
adviezen van collega’s Schouten en Raven. Het is goed dit met z’n allen te doen en 
dat alle gemeenten daarin een bijdrage hebben. De voorzitter merkt op dat de 
aantallen vluchtelingen fluctueren. Op landelijk niveau is er nu veel overleg. Het is van 
belang om in Twente samen te werken en te kijken wat we kunnen doen. Dhr. Stegers 
vraagt of het voorstel van dhr. Schouten daarin wordt meegenomen. 

 

 11 Voordracht voorzitter VRT 

Een ieder kan zich vinden in de voordracht van dhr. Van Veldhuizen. Dhr. Van 
Veldhuizen geeft aan te hechten aan de samenwerking met zijn collega’s. Het vak 
burgemeester is een bijzonder vak. De burgemeester staat midden tussen instanties, 
mensen en instituties. Alleen kunnen we het niet; we hebben elkaar hard nodig. Dank 
voor zijn voordracht. De voorzitter wenst hem succes als voorzitter van de VRT. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Evenementenbeleid 

Mevr. Nauta geeft aan dat bijna alle gemeenten het eigen beleid geëvalueerd hebben 
en vraagt of dit wordt meegenomen. Het antwoord is ja. Dhr. Visser vraagt hoe eea 
geregeld is bij gemeentegrensoverschrijdende evenementen. Ook dit moet 
meegenomen worden. Wellicht is het mogelijk een deel van de voorbereidingen aan 
de regio te mandateren? Dhr. Schouten vindt een uniforme werkwijze goed. Dat laat 
echter wel onverlet hoe een burgemeester met een advies omgaat. Dhr. Welten 
vraagt waarom we nu geen besluit nemen en de stukken alleen ter info aangeboden 
zijn. Dhr. Kok geeft aan dat het goed is naar het evenementenbeleid te kijken. Dit 
komt ook in de tweedaagse terug. Duidelijk is wat de VRT doet en wat de gemeenten. 
De eindverantwoordelijkheid ligt altijd bij de gemeente. De voorzitter geeft aan dat de 
uitgangspunten mede ter voorbereiding op de tweedaagse zijn. Mevr. Raven geeft 
aan dat we jaren geleden al met een gezamenlijk beleid te maken hadden. 
Uniformiteit betekent een werkbaar document. De voorzitter geeft aan dit een prima 
suggestie te vinden. 

 

    

G R  Rondvraag  

  Dhr. Sijbom: verwijst naar een brand in een stal in Glane. De buurt had het vee er al 
uitgehaald. Zijn vraag is of we deze vormen van zelfredzaamheid niet kunnen 
stimuleren. Dhr. Robben geeft aan dat juist op dit element wordt ingezet bij de 
doorontwikkeling van de crisisorganisatie. Dhr. Wevers geeft aan dit één keer per 3 à 
4 jaar incidenten worden geëvalueerd. Nieuwe manier van commandovoering is nu 
mensen bij een inzet te betrekken en ze niet meer achter het lint te houden. 

Dhr. Hagenaars: geeft aan dat het COA de locatie Zuidkamp als mogelijke opvang 
van vluchtelingen overweegt. Uiteraard gebeurt dit niet eerder dan dat er toestemming 
van de raad van Enschede is. Dhr. Van Veldhuizen geeft aan dat de raad en 
burgemeester van Enschede wachten op een brief van COA over wat er gevraagd 
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wordt  voor waar, hoelang, etc. Pas dan gaat Enschede met die vraag aan de slag.  

    

H Sluiting  

   

 


